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A defined place for the small things of everyday life, stacked to form a compact shelf or 
used as a portable element, FREERK can be used as storage in a variety of ways and fits 
smoothly into most living spaces thanks to its discreet form. The matching insert holds 
space for small items and is simply placed in the element. FREERK is made of sturdy 
multiplex oak and combines this classic type of wood with the lively accent of beveled 
edges. FREERK is made of sturdy multiplex oak and combines this classic type of wood 
with the lively accent of beveled edges. Its surface is treated with a solvent-free hard wax 
oil based on vegetable raw materials. The combination of oil and wax emphasizes the 
natural aesthetics of the wood and guarantees high durability and abrasion resistance. 

Products of the bannigfein. brand are exclusively manufactured by carefully selected 
companies in Schleswig-Holstein, the northernmost province of Germany. The processed 
wood is solely sourced from sustainable and preferably native forestry.

bannigfein+ Have FREERK adapted to your individual wishes with regard to the type of wood, surface 
treatment or dimensions. We will be happy to make you an offer and look forward to your enquiry at 
service@bannigfein.com!

DIMENSIONS 400 x 200 x 200mm (W x D x H) 

MATERIAL oak multiplex

FINISH hard wax oil, natural &  white 

WEIGHT 2,3 Kg (1,7 Kg, without insert) 

DELIVERY CONTENT 1x frame element + 1x insert

DESIGN Anneke Bieger
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Ein definierter Ort für die kleinen Dinge des Alltags, zum Kompaktregal gestapelt oder 
als tragbares Einzelelement genutzt: FREERK lässt sich vielseitig als Stauraum einsetzen 
und fügt sich durch seine dezente Form in unterschiedlichste Wohnwelten ein. Der zuge-
hörige Einsatz birgt Platz für Kleinteiliges und wird lediglich in das Element eingesetzt. 
FREERK besteht aus stabilem Multiplex aus Eiche und verbindet diese klassische Holzart 
mit den lebhaften Akzenten gefaster Kanten. Das Holz wird mit einem lösungsmittelfrei-
en Hartwachsöl auf Basis pflanzlicher Rohstoffe behandelt. Die Kombination von Öl und 
Wachs betont die natürliche Ästhetik des Holzes und bewirkt eine hohe Strapazierfähig-
keit und Abriebfestigkeit.

Produkte der Marke bannigfein. werden ausschließlich in Schleswig-Holstein von sorg-
sam ausgesuchten Betrieben gefertigt. Das verarbeitete Holz stammt aus nachhaltiger 
und vorzugsweise heimischer Forstwirtschaft.

bannigfein+ Nutzen Sie die Möglichkeit, FREERK bezüglich der Holzart, Oberflächenbehandlung oder auch 
der Abmessungen nach Ihren individuellen Wünschen anpassen zu lassen. Gerne unterbreiten wir Ihnen ein 
Angebot und freuen uns auf Ihre Anfrage unter service@bannigfein.com!

DIMENSIONEN 400 x 200 x 200mm (B x T x H) 

MATERIAL Eiche Multiplex (18mm)

OBERFLÄCHE Hartwachsöl, natur & weiß 

GEWICHT 2,3 Kg (1,7 Kg, ohne Einsatz) 

LIEFERUMFANG 1x Rahmenelement + 1x Einsatz

DESIGN Anneke Bieger
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